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Abstract (en)
A colour-photographic silver halide material, in which at least one layer contains a silver halide emulsion with 95 to 100 mol% of chloride, which has
been ripened to the optimum with a combination of at least one sulphur ripening compound and at least one compound of the formula <IMAGE>
in which R1, R2 and R3 independently of one another are hydrogen or alkyl and X<(-)> is an anion, shows a steep gradation, especially in the
threshold and solder regions, coupled with outstanding sensitivity and low fog.

Abstract (de)
Farbfotografisches Silberhalogenidmaterial bei dem wenigstens eine Schicht eine Silberhalogenidemulsion mit 95 bis 100 Mol-% Chlorid enthält,
die mit einer Kombination aus wenigstens einem Schwefelreifkörper und wenigstens einer Verbindung der Formel <IMAGE> worin R1, R2 und R3
unabhängig voneinander Wasserstoff oder Alkyl und X<⊖> ein Anion bedeuten, optimal gereift ist, zeigt bei ausgezeichneter Empfindlichkeit und
geringem Schleier eine steile Gradation, insbesondere im Schwellen- und Schulterbereich.
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